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Z á p i s  č.  1/2013 
veřejné zasedání zastupitelstva obce Zákolany 

konaného dne 24. ledna 2013 od 17.15 hodin na obecním úřadě 

 

Zahájení 

Zasedání Zastupitelstva obce Zákolany (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 17:15 hodin 

starostkou obce Lucií Wittlichovou („dále jako „předsedající“).  

 

Kontrola usnášeníschopnosti 

Přítomni: 6 členů obecního zastupitelstva – viz prezenční listina. 

 

Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 

Byl schválen zápis č. 11/2012 na návrh ověřovatelů Petra Bláhy a Jakuba Noska. Ověřovateli zápisu č. 

1/2013 byli předsedajícím jmenováni Jan Žďárek a Jiří Mairich zapisovatelem Martina Armstrong. 

 

Program: 

I. Hospodaření s majetkem obce 

1) Rozpočtové opatření č. 1 

2) Rozpočtové určení daní – změny v roce 2013 

3) Zvýšení platby za hrobové místo 

   

II. Projekty obce 

1) Obecní úřad – rekonstrukce 

2) Dotace Přemyslovské střední Čechy - Křížek na Trněném Újezdu 

3) Nadace ČEZ 

a) Budečské slavnosti  

b) Dokino 

  4) Cyklostezka Zákolany – Kralupy 

 

III. Různé 

1) Činnost komisí a výborů 

a) Sportovní komise 

b) Sociální komise 

2)   Žádost o příspěvek 

3) SMS Info kanál 

4) Kácení stromů 

5) Oprava mostku v Zákolanech 

6) Výroční zpráva za rok 2012 

7) Akce 

 

IV. Diskuse 

 

Usnesení přijaté 5 hlasy: Zastupitelstvo souhlasí s navrženým programem. 

 
I. Hospodaření s majetkem obce 

 
1) Rozpočtové opatření 

Viz příloha. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelé obce schvalují rozpočtové opatření č. 1.   

 

2) Rozpočtové určení daní - změny v roce 2013 

 

V souvislosti s RUD nebude obec na rozdíl od minulých let hradit náklady za žáky v cizích školách (v 

roce 2012 činila tato částka 132.000,-Kč). Zároveň je však snížena dotace na výkon státní správy – 

v roce 2012 obdržela obec Zákolany 205.000,-, v roce 2013 bude tato částka pouze 97.000,- Kč. 
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Zřízení účtu u České národní banky 

V souladu s novelou zákona č. 218/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech, jsou obce povinné zřídit do 

konce března 2013 účet u České národní banky pro příjem dotací ze státního rozpočtu.  

 

3) Zvýšení platby za hrobové místo 

Již několik let se za pronájem hrobového místa na Budči platí částka 160 Kč na 10 let. Technické 

služby se o hřbitov starají a tato částka pokryje pouze minimální náklady spojené s údržbou hřbitova. 

Dalšími výdaji spojenými se hřbitovem jsou náklady na administrativu - zasílání smluv a obálek se 

složenkami. Proto navrhujeme tuto částku zvýšit na 500 Kč na 10 let.  

 

Usnesení přijaté 5 hlasy: Zastupitelstvo obce souhlasí se zvýšením částky za pronájem 

hrobového místa na Budči na 500 Kč na 10 let a to s okamžitou platností.  
 

II. Projekty obce 

 

1) Obecní úřad – rekonstrukce 

V průběhu ledna byly dokončeny poslední administrativní kroky a dům čp. 55 tak přešel do vlastnictví 

obce. Protože se nedochovala prakticky žádná stavební dokumentace, probíhá v současné době jeho 

zaměření. Zároveň je připravován harmonogram oprav, jehož součástí budou i návrhy na vestavbu 

půdního bytu a rekonstrukce nebytových prostor na zahradě. O jejich využití bude jednáno na 

veřejném zasedání a formou ankety. 

 

V 17:30 dorazil Petr Bláha. 

2) Křížek na Trněném Újezdě 

Rádi bychom z příštího programu Leader požádali o rekonstrukci křížku na TÚ. Zjistili jsme, že křížek 

není na našem pozemku. Byla zaslána žádost majitelce pozemku, na kterém křížek stojí, o odkoupení 

2 m. Bohužel jsme zatím neobdrželi odpověď. 

 

Dále je nutné zahrnout křížek u rozcestí na Holubice a Svrkyni jako kulturní dědictví venkova. 

 

Usnesení přijaté 6 hlasy: Zastupitelé obce souhlasí se zahrnutím křížku u rozcestí na Holubice a 

Svrkyni jako kulturní dědictví venkova. 

 

3) Nadace ČEZ   

 a) Svatováclavské slavnosti na Budči 2013 

 Jako v loňském roce bychom se rádi pokusili získat prostředky na letošní slavnosti z Nadace ČEZ. 

Tentokrát bude žadatelem obec.  

 

Usnesení přijaté 6 hlasy: Zastupitelé obce souhlasí s podáním žádosti o dotaci na Svatováclavské 

slavnosti 2013 z Nadace ČEZ a to ve výši 45 000 Kč. Celkové náklady předpokládáme ve výši 

85 000 Kč.  

 

b) DoKino – Na dokument do kina 

Obec Zákolany plánuje ve spolupráci se společností Kultura Potrvá, o.p.s. a majitelem bývalé továrny 

Dalibor Pavlem Sarnovským uspořádat pásmo dokumentárních filmů. Projekce se zúčastní a s diváky 

budou besedovat tvůrci dokumentů. 

 

Usnesení přijaté 6 hlasy: Zastupitelé obce souhlasí s podáním žádosti o dotaci na projekt Na 

dokument do kina z Nadace ČEZ a to ve výši 36 000 Kč.  

 

4) Cyklostezka Zákolany – Kralupy 
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K 1. 1. 2013 vypršelo deset let, kdy byl vázán prodej majetku TJ Sokol. Obec obnovila jednání o 

prodeji pozemku pod plánovanou cyklostezkou ze Zákolan do Kralup a  dále pozemku pro dětské 

hřiště. Návrh ceny za pozemek sdělí TJ Sokol po své schůzi 2.2.2013. 

 

III. Různé 

 

1) Činnost komisí a výborů 

 

a) Sportovní komise 

V roce 2010 – 2012 nevykazovala sportovní komise, jejímiž členy jsou Petr Nekvinda (předseda) 

Josef Míka a Jiřina Křížová, žádnou konkrétní činnost. Protože si v letošním roce připomeneme 100. 

výročí fotbalu v Zákolanech, bude nutné komisi vyzvat ke spolupráci. Oslavy se plánují na neděli 30. 

června a v organizačním výboru jsou Jiří Vašátko, Ivan Novák, Miroslav Barabáš a Lucie Wittlichová. 

O průběhu bude veřejnost s předstihem informována. 

   

b) Sociální komise 

Členy sociální komise jsou M. Armstrong, V. Jarošová a pí. Grigarová. Sociální komise v loňském 

roce pomohla s administrativou při vyřizování osobních dokladů a státních příspěvků nájemníkům 

obecního domu, panu Tichotovi a paní Proškové. Dlouhodobě pomáhá paní Mileně Podracké v její 

složité životní situaci, a to jak administrativně, tak prakticky. Ve spolupráci s občanskými sdruženími 

Baobab a Zahrada v Kladně se M. Podracká učí samostatnosti a praktickým dovednostem. Sociální 

komise dále organizuje výběr šatstva a jeho distribuci mezi sociálně slabé obyvatele obce. 

Od února 2013 je plánována úzká spolupráce s Annou Hulínskou, která bude zajišťovat veškerý servis 

spojený s pomocí starším a nemohoucím občanům. Z tohoto důvodu navrhujeme doplnit soc. komisi o 

paní Hulínskou.   

 

V jarních Budečských rozhledech bude věnován značný prostor státní sociální podpoře a konkrétní 

pomoci sociálně slabým a nemohoucím obyvatelům ze strany obce.  

 

2) Žádost o příspěvek 

Na obecní úřad se obrátila společnost provozující Babyboxy s žádostí o příspěvek. Za dobu trvání 

Babyboxů se podařilo zachránit 79 dětí. Nejen z tohoto důvodu navrhujeme společnosti zaslat 

příspěvek ve výši 2 000 Kč.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce souhlasí se zasláním příspěvku ve výši 2 000 Kč společnosti 

Babybox pro odložené děti, Hájek 88, 104 00 Praha 10.  

 

Bod č. 2 byl přesunut na příští jednání zastupitelstva. Jiří Mairich zjistí o společnosti více informací.  

 

3) SMS Info kanál 

Obecní úřad nabídne obyvatelům obce nový způsob získávání důležitých informací, a to prostřednictví 

SMS Info kanálu. Každý, kdo bude mít zájem o bezplatné zasílání zpráv o dění v obci (přerušení 

dodávky elektřiny, uzavírka komunikcí, sběr odpadu, pozvánky na akce apod.) se zaregistruje 

prostřednictvím webové stránky nebo zasláním registrační sms. S registrací vypomohou pracovníci 

OÚ. Podrobně budou obyvatelé informování prostřednictvím letáčků. 

 

4) Kácení stromů 

V nejbližších dnech bude provedeno kácení stromů Pod sady a dále nad domem pana Václava 

Švandrlíka. Jedná se o stromy, které ohrožují komunikace (v nedávné době padl modřín, který zničil 

soukromý plot) a nemovitosti. Na poražení vysokých stromů byla objednána profesionální firma 

Adama Pávka. 
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5) Oprava mostku v Zákolanech 

Přes špatné podmínky dle zprávy z posledního kontrolního dne stavitel stále věří v dodržení termínu 

ukončení stavby, tj. počátek března. 

 

6) Výroční zpráva 2012 

Viz. příloha 

 

Usnesení přijaté 6 hlasy: Zastupitelstvo obce bere na vědomí výroční zprávu obce Zákolany za 

rok 2012.  

 

7) Akce 

8. února – Zápis do 1. třídy 

17. února  - karneval v Restauraci U Libuše 

 

IV. Diskuze 

 

 Pan Žďárek požádal o pokácení velkého jasanu za domem Egerových. Starostka zajistí, aby se 

na strom zašel podívat pan Pávek. 

 Před bytovým domem č.p. je také velký strom, a to modřín, který by bylo také potřeba 

pokácet. Obec si vydá rozhodnutí a strom bude poté možno porazit. 

 Při vjezdu do Kovár padají kameny z opěrné zdi.  

 Paní Hladíková oznámila, že u bývalé zastávky v Zákolanech je vysypaná popelnice. 

 

 

Konec jednání v 18:55 hodin.  

 

 

 

___________________________________          ________________________________ 

     Jan Žďárek    a     Jiří Mairich                            Lucie Wittlichová 

 

 

 

 

 

Vypracováno dne: 25.1.2013 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


